
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2021-12-09 
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Sociala omsorgsnämnden har det yttersta ansvaret för våra brukares säkerhet på gruppbostäder för 
LSS och socialpsykiatrins boenden. Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund har efter tillsyn av våra 
gruppbostäder beslutat om flera förelägganden om åtgärder. Föreläggandena sträcker sig flera år 
tillbaka i tiden och fastslår att brandskyddet i byggnaderna inte är tillräckliga. Om nivån på 
brandskyddet inte höjs kommer Räddningstjänsten vid framtida inspektioner inte längre tillåta att 
brukare som är sängliggande, rörelsehindrade eller på andra sätt bedöms vara svårutrymda, bo på 
våra gruppboenden.  
 
Det är bråttom och jag är väldigt orolig för säkerheten för våra brukare.  
 
I Moderaternas och Kristdemokraternas alternativa budgetförslag fanns det tillräckligt med pengar 
att åtgärda brandskyddet i våra gruppboenden. Men när kommunfullmäktige beslutade om Borås 
Stads budget för 2022 bifölls MittS budget med stöd av Västerpartiet där brandskyddet inte är 
prioriterat.  
 
Med anledning av detta ställer jag nu följande frågor till sociala omsorgsnämndens ordförande; 
 

1. Är ordföranden och sociala omsorgsnämndens bedömning att det bristande brandskyddet 
inte är akut och kan vänta upp till fem år innan brandskyddsnivån höjs? 

 
2. Anser Sociala Omsorgsnämndens ordförande att det görs tillräckligt för att säkerställa att 

brandskyddet uppfyller kraven vid en brand? 
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